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PROTOKOL IIR 40/04
Z POSIEDZEJVIA KOMISJI REWIZYJNEJ

W DI{IU 22 wrzeiniu 2004 roku.

Komisja Rewizyjna Íozpoczpla posiedzenie o godzinie I ["" w skladzie
wg listy obecnoSci stanowi4cej zal1cznlk do niniejszego protokolu, wg
nastgpuj 4ce go porz4dku :

l. Wykonanie budzetu zaI pótracze 2004 r.
2. Sprawv rézne.

Na wstqpie PrzewodniczEcy przywital wszystkich radnych oraz przybylych na
posiedzenie kornisji gosci: Bunnistrza J. Wozniaka.

Przed rozpoczgciern realizowania zwyczajowego porz4dku obrad, Bttrmistrz
zwrócil uwagQ pozostatych na kwestig sytuacji w Zarz4dzie BudynkÓvv
Mieszkalnych. Uwaaa on. 2e nale?y jak najszybciej zalqó sig tym problernem.
ZBM jako jednostka powolana przy grninie nie ma zadnych mozliwoSci
Scr4gania naleZnoSci. W budynkach, gdzie ponad 30% rnieszkai jest

wyktrpionych na wlasnoSó powolani zostali prywatni zarzqdcy,lak np-
p. Kwiatek, który dzialajqc zgodnie z prawem zwraca sip do Grniny, lako
wlaSciciela budynku o regulorvanie nale2noóci, gdyz w przeciwnyln wypadku
rosnq odsetki. Mieszkaúc¡' nie ptacqZBM-owi za crynsz, a pom¡no tego ZB][/4
musi ptació za wodq, Scieki i dlatego ma niedobory Srodków. lr{awet, jeÉli ZBM

chcialby Éci4gnEó zaplatq za czynsz to i tak okazuje sip, 2e jest to nieSci4gaine.
bo ludzie nie maj4 pienipdzy. Ale to na gminie ciqzy obowi4zek regulowania
pienigcizy. które nalea4sig ZWiK czy Termice. Przewodnicz4cv dodal, 2e ZBM
czy ZWLK to zaklady powolane przy Gminie i powinnv one ze soba.
wspólpracowaó, a obecnie tego wspó\dziatania nie widaó. Moze nale2alol=r1'
zrobic tak, aby p. Lato sam sobie Sciqgal naleZnoSci"bez zbgdnego angazowania
ZBM-u. Do dyskusji wl4czyl sig radny S. Baraúski rnówi4c, 2e w tej sytuacji
.¡.'idzi on dwa problerny. Po pierwsze ludzie zavwa|yIi,2e 1eheli s4siad nie placi
i nic mu nie zrobili, to ja teZ nie bpde placit- nale?y przerwaó takie rnySienie.
Druga sprawa ta nalelatoby daó pracQ tyrn najbiedniejszym- a wówczas moZnA
by Sci4gaó platnoéci z pensji. Albo zorganizowaó dla tych, co nie pracuj4 i nie
rnajq irodla dochodu prace publiczne celem odpracowania za czynsz. Pan
Przewodniczqcy poinformowal zebranych, ze kiedyi podobny pomysl mial byó
realizowany w ZB}/r, ale nikt nie chcial przyjSó do pracy. Radn¡r S. Baranski
ztnrócil siE z pytaniem do Burmistrza dotycz4cym dodatków mieszkaniowych.
czy istniej4 i w jakiej wysokoSci. Burmistrz odpowiedzial, 2e dodatki
rnieszkaniowe przeznaczone sE dla osób. które plac4 za mieszkania i nie maj4
Ladnycl't zalegtoici- ksztaltuje sig one mniej wipcej na poziotnie 190 zl (pr4r



azynszLr wynosz4cym 350 zt). Ludzie s4 inforrnowani o takiej rnozliwoéci, ai*,

wielokrotnie nie chcq oni ujawniaó swoich dochociów i nie zwracaj4 sig o

dodatek. Wolq nie plació wcale. Czpsto jest tak, 2e nawet te osoby, które majq
mieszkania wlasnoóciowe chcq oddawaó je gminie, bo boj4 sig utraty rnieszkaú

za dlugi. Poza tym sami musz4 pokrywaó kosáy ewentualnvch remontów czy
napraw. JeSli natomiast rnieszkanie znajduje sig w zarzqdzie ZBlvl wystarczv. 2e

zgloszqusterkg, a jest ona natychmiast usuwana na koszt zakladu-

Przewodniczapy przeszedl do porz4dku obrad.

Ad.2
Przewodniczqcy odczytal pisma skierowane do Kornisji Rewizyjnej.

- pisrno dotyczEce dotacji dla ZBM- w budzecie gminy na 2AA4 rok
przewidziane bylo 100 tyS zL na remonty ana dzieú 8 wrzeinia zostala
przekazana dotacja w kwocie ok. 78 tyS zt,

Btrrmistrz w-vjasnit, 2e za caloSó tej kwoty wykonane zostaly remonty, jest to
jednak ci4gle za tnalo. Burmistrz poinfonnowal, 2e p.Bratek wnioskowal o
zlecanie prostych robót dla ZBM-u, który w zwiqzku z tym dwa razy stawial
wniosek o zrniang zapisu w Statucie. która umoZliwialaby takie dzialanie. ale po

negatywnej opinii radcy prawnego nie doszlo to do skutku. Kornisja
zastanawiala sip, dlaczego inne jednostki podlegle UrzEdowi Miejskiemu rnog4
wvkon\r,vaó prace zlecone z zewnqtrz i w ten sposób czerpaÓ z tego korzySci, a
ZB}r4 nie mo2e. W zwi4zku z powylszym Komisja Rewizyina stawia rvniosek:

WNIOSEK T
,, Wttioskuiemv o zmiane zspisu w Stutucie, htórs umoiliwiolu bv Zurzudowi

B udv nków M iesr.kulnv c h wv ko nvwu nie o dolutnie uslus "

Wni osek prze glosowano j ednomyslnie

- Pisrno od Skarbnik Urzpdu Miejskiego w Jgdrzejowie w sprawie Rekordu
z w-vjaSnieniem, ze nre Syndyk jest stron4 w sporze, tylko p. Ptak-
wlaSciciel.

- Odpowied2 Burmistrza Miasta Jpdrzejowa w sprawie wniosku Komisji
Rewizyjnej z dnia 04 sierpnta}}A4 dotycz4cego wprowadzenia do
porzqdku sesji podjgcia Uchwaty do ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku
o dzialalnosci poZytku publicznego i wolontariacie, sposobu je1

rozliczania oraz kontroli wykonania zlecone go zadania- temat zostanie
powzigty na najbli2szej sesj i.

- Pisrno od Starosty w sprawie zmiany kategorii dróg z grninnych na
powiatowe- negatywna opinia



W zwiqzku z tym pisrnern Kornisja Rewizyjna stawia wniosek.

WNIOSEK II
,, Komisiu wnioskuie, abv nu nusteonvm oosiedzeniu Komisii Rewizvinei

Burmiitrz przedloZvl pismo z odoowiedziu na oismo dotvcz,qce wlusnoíci dróe"

Wniosek zostal prze glosowany j edno gloSn i e

Burmistrz w-vjaÉnil, 2e jest w posiadaniu tegoZ pisma i jest w stanie

nierwlocznie pokazaó je Komisji.

Przewodn icz4cy odczytal Protokól z poprzedniego posie dzenia Komisji

Rewizyjnej.

Po powrocie Burmistrzprzedstawil czlonkom Kornisji odpowiedZ cio pisrna

Starosty w postaci Uchwaly Rady Powiatu z dnia 30 sierpnia2AA2 rnówi4cej o

iloSci dróg w zasobach dróg powiatowych( min. ulica Pilsudskiego,
Przvpkowskiego i Reymonta)

Przerwa 11.40- 11.45
Ad.r

Po przerwie na posiedzenie Kornisji Rewizyjnej przybytap. B. Ciepluch-

Skarbnik Urzpdu Miejskiego w Jgdrzejowie.

P. Skarbnik rozpoczEla analizQ sprawozdania zwykonantabvd2etu za I pólrocze

2004 roku. Poinforrnowala zebranych, 2e Regionalna Izba wydala pozytywn4

opinig dotycz4c4 realizowania budZett za I pólrocze. Przewodnicz4cy zapytal"
jak to jest obecnie bo wczeSniej do zlolenia sprawozdania budZetowego

potrzebna byla opinia Komisji Rewizyjnej. Skarbnik wyjaSnila. 2e obecnie nie
jest to potrzebne , przedk\ada sig wykonanie budzetu do 30 sierpnia w RIO i jest

ona upowaaniona do wydania swojej opinii. Pani Skarbnik wyjaSnila,2e nic

niepokoj4cego sig nie dzieje, proporcjonalnie do uplywu czasu realizowane sQ

riochody. Mozna przypuszczaó, 2e do niezrealizowanych dochodów nale2y

zaliczyó sprzeda2 tdziatów w Euroub ojni, oraz zysk, który powinien dostarczyc

ZW|K. Pan Przewodnicz4cy chcial wiedzieó, czy podwyzki w ZWiK miaiy

wplyw na spadek zysku. P. Skarbnik wyjaSnila, 2e wedlug niej nie mialo to

wpiywu, gdyl brak zysku wynika taczej z faktu, 2e ZWIK ma za male

przychody. Te planowane, ale nieSci4gniEte pieniEdze ZW|K zapisuje jako

nale2noSci. W swoim budzecie lJrzqd Miejski mial zaplanowany zysk z

wodoci4gów, ale skoro go nie maj4 to nie zaplaclli. Radny S. Baraiski

stwierdzil, Le zysk ZWIK wyniósl 200 tyS zl, wigc nie jest tak 2le...Skarbnik
'.wjaSnila, 2e przy takich przychodach nie generuj4 odpowiedniego zysku.

Przewodniczqcy zapytal, czy ZWiK rnial jakieS umorzenia w pierwszytn

J



pólroczu 2A04 roku. Skarbnik odpowiedziala, 2e nie plac4 podatku od
nieruchomoSci a na pisma kierowane od UM odpisuj4 2e zaplacE jak ZBM i

szpital zaplacq -kolo sip zarnka. Radny K. Chalupka powiedzial,2e przecre? z
tego, co wie w poprzednich latach ZB}.1 i szpital teZ nie placili, a mitno to
ZWiK generowal zysk. Skarbnik wyiainila, 2e ma to zwiEzek ze zmianq w
przepisach dotyczqcych arnortyzacji, którq obecnie zalicza siQ w koszty.
Przyczynito siE to do ich wzrostu. Radny S. Baraúski zapytaL, czy wiadomo, na
jakirn poziomie bgdzie sig ksáahowal wzrost cen w ZWIK. P. Skarbnik
odpowi ed ziala, 2e planowany j est wzrost rzpdu 3o/o.
Nastgpnie pani Skarbnik poinforrn owala, 2e z rozliczeniem dotacji nie ma
problemów, Straz Miejska zrealizowala wszystkie rnandaty. Pan
Przewodnicz4cy zapytal, kiedy bpdzie wiadomo ile wyniesie Fttndusz
Alkoholowy. Skarbnik odpowiedziala,2e pod koniec wrzeSnia bpdzie wiadomo
czy jest to kwota 310 tyS zl czy wipcej. Poza tym wyiaSnila, 2e mog4 byé
problemy ze zrealizowaniem podatku od osób fizycznych (obecnie 4}oh),
natorniast, jesli chodzi o podatek od osób prawnych to zostanie zrealizowany na
pewno- du2y wdzial w tym bpdzie miala Fennentownia, która jednorazowo

wplacila 100 tyÉ zl. Radny K. Chalupka chcial wiedziec czy gmina ma zysk z
koncesji alkoholowej. Bunnistrz odpowiedzial, 2e tak ale nale2y spelniaé
okreSlone kryteria( lirnit punktow).
Przewodn rczEcy zapylal, ile gmina przyznala umorzeú za I pólrocze 2004 roku.

Skarbnik w.vjasnila,2ebylo przyznane ok. 554 ulg.
Przewodniczqcy w imieniu Komisii Rewizyjnej poprosil pani4 Skarbnik o

wykaz rrmorzeú z wy szczególn ieni ern wi gkszych j ednostek.
Nastgpnie Przewodnicz4cy zapylal, czy moge istnieó problemy z zamkniEciem
budzetu na oSwiatg. Skarbnik wyjaSntla,2ejedyne problerny mogq wynikn4ó w
zwi4zku z koniecznoéci4 zaplaty za opal, ale otrzytnala wyjaSnienia, 2e byÓ
moae beda przesunipcia np. z wynagrodzen. Natorniast na pewno nie braknie
Srodków na dowóz dzieci do szkót. Pani skarbnik dodala, 2e duhe Srodki z
budzetu grniny id4 na wyplatg zasilków z pornocy spolecznej.

Podsumowuj4c pani Skarbnik powiedzia\a, 2e obecnie wszystkie faktury s4
poplacone, zostal uruchomiony pierwszy kredyt i obecnie na koncie gminv
znajdtrje siE 2 mln zl. Pan Przewodnicz4cy zapytal w zwtqzku z tytn czy grnina
moze wspomóc inne jednostki. Skarbnik wyjaSnita, 2e jeieli pornoc taka byla
uwzglgdniona w budzecie to tak, w przeciwnym przypadku moZe byó problem.

Pan Przewodniczqcy zwrócll si€ z pytaniern do Bunnistrza odnoénie
dofinansowania z lJnii Europejskiej budowy obiektów sportow¡,ch na terenaci:
wiejskich. Bunnistrz wyjaSnil, 2e jest taka mo2liwoSó, ale nale2y spelnió
ocipowiednie kryteria (komplet dokumentów, kosztorysy, umieszczenie w
budzecie" orazprzewidziane Srodki wlasne na ten cel)



Skarbnik powiedziala, 2e do wykorzystaniajest jeszcze 173 tyé rezerw.

Przewodnicz4cy zapyÍal, czy zadlulenie zmniejsza sip cz1, zwigksza i otrzymai

odpowiedl,2e nie zwigksza sig, ale zrnniejszaó sig te2 nie bpdzie.
Komis_ia chciala wiedzieé, co jeSli chodzi o budowp nowych dróg. Burmistrz

wyjasnil, 2e nadrogi gminne nie moZemy pozyskaó Érodków, bo jesteémY za

mali, chyba, 2e na ci4g dróg-ale wtedy trudne jest porozumienie z innvrni
gminami. Pani Skarbnik dodala,2e uzyskali 30 tyé zl od wojewody na drogr
polne.
Burmistrz poinformowal komisjg, 2e wie, i2 Generalna Dyrekcja Dróg
Krajowych i Autostrad posiada ogrornne srodki zIJE i nale2aloby zwróció siQ z

proSb4 o przeznaczenie ich czgsci na budowp obwodnicy na Katowice.

Kornisja Rewizyjna stawia wniosek:

WNIOSEK IIT
,, Komisiu Rewizvina nrzvcltvlu sie do wniosku Burmistrzu o bttdowe
Obwodtticv nu Katowice w zwiazku z naglqcu ootrz.ebq miasta Jedrzeiowu'.'

rvn i osek poparty j edno gloSnie

Radny S. Barariski zapytal pani4 Skarbnik, azy wyszczególniona kwota 597 tyS

ro z tytulu nieplacenia. Skarbnik wyjaSnlla,2e sqto odsetki od kredytu. Poza

tyrn pani Skarbnik dodala, 2e otrzymali takZe pieni4dze z PAOWU m. in. na

szkolenia nanczycieli atakle z Wojewódzkiego Funduszu na wagg.

Pani Skarbnik opuÉcila posiedzenie Komisji.

Przerwa 12.50-13.10
Po przerwie radni zwrócili uwag€ Bunnistrza na sprawp oSwietlenia w

Jpdrzejowie (éwiatto gaSnie zawczeínie) ijest zbyt ciemno. Bunnistrz uspokoil,

Ze zajmie sig t4 spraw4.

Na posiedzenie Komisji Rewizyjnej przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiei
E. WiSniewska orazprzedstawiciele ZBM-U p. S. Jach orazp. Z. Chvia.
PrzewodniczagawyjaSnila,2e przedstawiciele ZBM udali sig do niel o pomoc.

gdyl zakladjest w bardzo cig2kiej sytuacji, w rwiqzkLt z czym postanowiono
przecistawió sy'tuacjp na Kornisji Rewizyjnej, gdy?nie jest zasadne odkladanie
tego tematu do paldziernika( kiedy to kornisj a miala zajnowaÓ sig t4 kwesti{
Dodala, 2e narynku pojawila sig inna organizacja, ktÓra chce egzekwowac
obowi4zki od wlaSciciela, czyli gminy. Przewodnrcz4ca podkreslila,2e w
interesie calej gminy jest, aby wszystkie jednostki grninne dzialaly na równych
prawach. Waanejest takZe to,2e przy przeksztalceniu lokali z komunalnvch na

socjalne ZBlly'r traci, i tp róznicp powinien uzupelnió wlasciciel ( ponad 50%



doplaty) Poza tym Zaktad ma problemy ze Sciryaniem oplat za czynsz, a bez
wzglEdu na to nusi ttiszczaó oplaty za wodp, pr4d itd. Kierownik wyiaSntl, 2e
cztery razy zwÍacal sig do Burrnistrza o zmiang zapisu w Statucie o rno2liwoSÓ
wykonywania innych uslug odplatnie, co niew4tpliwie podratowaloby budZet
zakladu. Niestety negaty'wna opinia Radcy sprawila, 2e nie bylo to
zatwierdzone. Zaktad taki, jak ZBM nie moae generowaó zysku, ale takie
rozwiqzanie pozwolilaby, chocia2 zbilansowaó straty. P. Chyla dodal, 2e uzyskal
odpowiedí z RIO, 2e niby zaklad nie moZe Swiadczyó dodatkowych uslug w
gospodarce komunalnej, ale jeSli Rada Miejska zatwierdzilaby :rnaczej to jest to
rnoZliwe.
Kierownik zostal zapytany, ile w takim razie wynosze zobowiqzania wlaSciciela
wobec ZBM-u. P. S. Jach wyjaÉnil, ze wlaSciciel zobowi4zany jest ustaw4 do
uiszczania 50oA dodatku z czynszLr za mieszkania socjalne i od roku 2000
nale2noúó ta wynosi ok. 78 tyí zl. Ludzie nie plac4 czynszów, a Zaklad musi
ptació wierzycielom za np. Smieci i dlatego zobowi4zania ci4gle rosn4 i

ksztaltuj4 siq w granicach od 300- lmln zl obecnie wynoszQ ok. 700 tyS zt.
Kierownik wystosowal pismo do Burmistrza, aby uSwiadomió rnu ile jednostka

taka jak ZB}/r powinna otrzymywaó od wlaSciciela ( od roku 2000 jest to kwota
w wysokoéci 16-20 tyi zl rocznie), dodat takle, 2e je2eli p. Bratek mialby
otrzyrnaó takie pieni4dze to poszedlby do s4du i ottzynal je, dodatkowo z

odsetkarni za zwlokg.
PrzewodniczEca zwróclla siQ do zebranych i Burmistrza z apelern by nie
pozwolió pryr,vatnyrn przedsigbiorcom w tak latwy sposób przejmowaó w

drodze przetargu budynki nalez4ce do gminy. Na przyklad w blok przy Okrzei
54 gmina duzo zainwestowala remontuj4c kanahzacjq, ateraz prywatna osoba
chce to przejqó Wedlug Przewodniczqcej nie moZna na to pozwolió. Uwaía" 2e

to, co nale|y do grniny nale2y bronió, chociazby poprzez solidne
argumentowanie. Bunnistrz wyjaÉnil, 2e przecie2 w takich kwestiach odbywa
sig glosowanie. Kierownik wyjaSnil, ze niejednokrotnie decyzje zapadalqbez
ich wiedzy i nie rnaj4 szansy przedstawió swoich argumentów. Przewodnicz4ca
dodala, 2e glosowanie glosowaniem, ale s4 róZne przeszkody, które rnog4 jako

rada postawió. Kierownik dodal, ze jeSli blok przy Okrzei póidzie do sprzedazy
to nale2y wystawió nowemu wlaScicielowi rachunek i niech zwróci koszty
remontów.
Kierownik podkreSlll, Zejedynyrn przewinieniem z Jego strony bylo to, 2e zrobll
za du2o remontów, ale zawsze tlumaczyldlaczego. Ale od kwietnia nic nie jest

remontowane, bo Burmistrz wystosowal pismo do kierownika, 2e zakaztle sig
dalszych remontów gospodarki kornunalnej gdyz pula Srodków na ten cel
zostala przekroczona. JeSli otrzymalby wszystkie Srodki, które powinien od
wlaSciciela to wyszedlby ,,na zero". JeSli któryS z lokatorów zalega z oplatami,
zaklad rno2e porwaó go do s4du, ale i tak niewiele to da, bo potern nale?y
oplació komornika, a niejednokrotnie on teL nie ma z czego Sci4gn4ó tego co siE
nale2y i rosn4 koszty. Obecnie maja kilkanaScie takich spraw( na kwotg ok. 70



tys zl). Powa2nqspraw4jest takze kwestia dodatków mieszkaniowych, które
powinny wplywaó 10 kazdego rniesi4ca, natomiast w rzeczywistoSci s4 bardzo

{¡Ze opóínienia. Przezlata powstaly odsetki i zobowrqzanra rosly. Ztytulu
opóZnienia ustawowej platnoSci rnaj4 89 tyS zl odsetek. W úieglym roku

kierownik wyst4pil do Burmistrza z fakturami dotycz4cymi tej kwestii, alebez

wigkszego echa. Burmistrz wyjasnil, 2e niejest mozliwa wyplata dodatków do

10 kazdego miesi4ca- opóínienie jest nieuniknione.
Kierownik dodal, 2e naten czas najpilniejsz4 kwesti4jest sprawa ulicy
Glowacki ego 20-22. Zostaly tam wykonane sanitariaty, kierownik uj41 to w
inwestycjach i zaplacll z czynszów w roku ubieglyrn 28 tys zl, aw obecnyrn 78

tyS zl. Kierownik oczekiwal zwrotu tej surny w tym roku, gdyL byla ona trjEta w
planie budzetu zakladu na 2003 rok. Niestety równoczesnie nie zostala ujpta w

budzecie grniny. Obecnie zaktadpotrzebuje jeszczeokolo l5 tyé zlaby
dokoúczyó niezbpdne remont y przed zimq. Wszyscy mieszkaúcy podpi sali
petycjg, Leby nie zmarnowaó tego, co do tej pory zostalo zrobione i wykoúczyó
te prace.
Kornisja Rewizyj na stawia wniosek.
WNIOSEK IV
,Áomisia wnioskuie ubv w trvbie oilnvm orzekazaé irodki w wvsokoici I5 tvÉ

i nu ukotíc

wniosek jednornySlnie przeglosowany

Radny S. Baraúski stwierdzll" 2e to chyba niedobrze " 2e daje sig 100 tyS na
remont Swietlicy przy kolej ee, a nie jest wiadorno, do kogo to bEdzie nalelalo.
Burrnistrz wyjaSnil, 2e jest to calkiern inna sprawa, bo Srodki na tp inwestyclp s4
przekazane z Funduszu Alkoholowego, bo bgdzie tam Poradnia, poza tym
przyrzeazenie wlasnoSci tej nieruchomoSci jest potwierdzone aktern
notarialnym. Przewodnicz4ca dodala, 2e jest w stalym kontakcie ze starost4 i

wszystko jest na dobrej drodze do szczgsliwego rozwiEzania.
PrzewodnrczEcy dodal, i2 w przyszloéci naleiry podczas planowania budzetu
braó pod Llwagg zadania, które ZB}y'r ma przewidziane do realizacji. Radny S.
Baraúski stawia wniosek:

uregulowunie zobowiuzutí ZB M-u "

Pan Z. Chyla dodal, 2e jezeli chcieó realizowaó ,, Wieloletni plan rozwoju",
który do tej pory nie zostal uchylony, to wlaSciciel, czyli gmina powinien

wyplacaó swojej jednostce podleglej 450 tyS zlna kaZdy rok..
Ostatecznie postanowiono, 2e zasadne byloby zor ganizowanie spotkan i a
Przewodn iczqcej, wszystkich radnych, Burm i st t za or az przedstawic ie li ZB} "



aby porozmawiaó o problernach zakladu. Na koniec Przewodniczqcy poprosil
kierownika o wykaz wszystkich pustostanów, które sqw zarz4dzie ZBM.
Przedstawiciele ZB|d opuécili posiedzenie kornisji.

Na posiedzenie poproszono pracownika Wydzialv lnwestycji p. M. Wolskiego.
Zapylano go o status nowopowstaj4cego bloku rnieszkalnego. Pan Wolski
wyjasnil, Ze w planach jest to budynek kornunalno- socjalny ( rnieszkania ok. 60
ml2, instalacja telefoniczna, oSwietlenie zewngtrzne, miejsca parkingowe wokól
itd.) Zostala podpisana umowa z Kartelem na wykonanie budynku ze wstppnym
terminem wykonania do 3l rnaja 2005 roku. Radny S. Baraiski stwierdzll, iz
mySlal caly czas 2e rnowa jest o budowie bloku socjalnego. Przewodnicz4cy
dodal, iz rozttnie 2e w Jgdrzejowie istnieje problern mieszkaniowy, ale nie ma
mowy by mieszkania w tyrn bloku wynaj4l ktos biedny, gdy2 rnaj4 one za duzy
standard i nie byloby go staó a poza tyrn niszczalyby. Radny S. Baraúski
wnioskuje o wprowadzenie zakazv sprzeda?y tych mieszkai chociazby przez2}
lat( celern zabezpieczenia przed wykupern ,,za grosze" )
Radni zastanawiali sip czy nie lepiej w ogóle odst4pió od umowy i jakie bylyby
tego konsekwencje.
Przewodnicz4ca poinforrnowala zebranych, 2e przyszta twaga od Wojewody na
lakoniczne uzasadnienia do uchwal oraz dodala, 2e wystosowane bpdzie pismo
do wszystkich radnych by zwróció na to uwagg.

Na posiedzenie proszona zostala p. Sekretarz. Przewodnicz4cy zapytal azy
zostala sporz4dzona Uchwala do ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o
dzialalnoSci poZy.tku publicznego i wolontariacie. Pani Sekretarz wylainila, 2e
jest gotowa i czeka na najblizszq sesjp.
Radny S. Baraúski powiedzial, 2e na szkoleniu rnówiono, 2e grnina nie powinna
finansowaó obcych inwestycji ( chodzi o drogp powiatow4 w strong Chorzewy)
Przewodniczqcy odpowiedzial, 2e beda j4 uzytkowaó ludzie z naszego regionu.
Radny odpowiedzial,2e to ,.wilcza przysluga". Dodal takze,2e wedlug niego nie
nalely braó sip za drogi polne jak jest tyle pilniejszych potrzeb. Przewodniczqcy
odpowiedzial,ze to w ogóle jest inna sprawa, istnieje taki podzial Srodków i na
drogi polne pieni4dze plynq calkiern z innego íródta i nie da sig ich przesun4ó
gdzie indziej.

PrzewodniczEcy zakonczyt posiedzenie Komisji o godz. 15.30
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Karina Mackiewicz

I' rzcw odn i c':qcy k m i.s.j i Raw i zyl ne.l


